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Supportersvereniging

Haagsche Bluf

Aan dit nummer werkte mee: 

Maron Pots

ADOratie is een digitaal maga-

zine. In uitgeprinte of gedruk-

te vorm kan de kwaliteit van 

gebruikte beelden soms minder 

zijn.

Daar zit je dan op een koele zondag middag, 
winterzonnetje schijnt en de kerstboom 
staat, te bedenken wat je gaat schrijven in je 
laatste column voor ADOratie. Mijn laatste als 
voorzitter van Supportersvereniging Haagsche 
Bluf, want 1 januari 2022 begint een nieuw 
jaar en voor mij een nieuwe episode in mijn 
leven, zonder Haagsche Bluf.

Velen van jullie zullen dit al eerder hebben gelezen, maar na ruim 6,5 jaar draag ik de 

voorzittershamer graag over aan een nieuwe voorzitter. Het waren 6,5 bijzondere jaren, 

maar de tank is vrijwel leeg. Het voorzitterschap heeft mij op plaatsen gebracht waar ik 

niet eerder was geweest, heeft een enorme uitbreiding aan mijn netwerk opgeleverd en, 

zoals het hoort bij een voetbalclub, heeft hoogte- en dieptepunten opgeleverd.

Hoogtepunten: nacompetitie 2018, periodetitel 2021, fietstocht ALS, 
knuffelacties in De Kuip voor het Sophia Kinderziekenhuis, dart-
toernooien met de spelers, prachtige sfeer acties en nog veel 

meer.

Dieptepunten: een hoeveelheid directeuren, de geschillen 

met UVS, corona en geen publiek, degradatie en een fail-
lissement waarbij we nog steeds niet voor 100% gered zijn.

Een hoogtepunt dat er niet tussen staat, maar zeker benoemd 

moet worden, is het huidige team. Naast de periode titel 

staat er nu een team dat herkenbaar is voor de supporters 

en snapt hoe de supporters het graag zien. Schuim op die bekken!
De interactie tussen spelers en supporters is geweldig en dat was 

voor corona te merken in de steeds hoger wordende toeschouwersaantallen en de volle 

uitvakken. Waar de angst bestond dat na de degradatie weinig supporters zouden komen, 

blijkt het tegendeel waar. Hopelijk eindigen we dit seizoen met promotie en dat zou een 

echt hoogtepunt zijn na jaren van gedoe.

Helaas sluiten we het jaar af zonder supporters door de coronamaatregelen. 

Hopelijk kunnen die in 2022 weer snel worden ingetrokken en mogen de supporters weer 

naar het stadion, want dat de supporters de 

twaalfde man zijn, is de afgelopen periode 

 wederom 

gebleken.

Ik sluit af met jullie te bedanken voor de leuke tijd als 

voorzitter van Haagsche Bluf, wens jullie en je 

dierbaren fijne feestdagen en ik zie jullie in 
2022 graag weer in het stadion als suppor-

ter van deze prachtige club.

Geel-groene groet,

Jacco van Leeuwen

Supporters:  bedankt voor de leuke tijd!

●
 ●
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Hopelijk is er rondom de uitgifte van dit fanzine duidelijkheid rond-

om onze club. Het is op het moment van schrijven ‘alleen’ nog 

wachten op een ‘go’ van UVS en dan nog ‘even’ met de schuldeisers 
om de tafel om hun gepompte geld in ADO Den Haag af te schrij-

ven. We gaan het zien. 

Vanuit ADOfans.nl dachten we dat het wel eens leuk zou zijn om er 

dan maar weer eens een oud bijna faillissement bij te pakken. We 

hebben er nogal wat gehad sinds we een profclub werden in 1970: 

1994, 1998, 2001, 2008. En nu, na 13 jaar van redelijke financiële 
rust, dus weer in 2021.

Maar de eerste was in 1984. FC Den Haag was in 1982 gedegra-

deerd. Bestuurlijke onrust en de rotzooi op en rond onze tribunes 

zorgden voor een massale leegloop van sponsors en toeschouwers 

- op de harde kern na. Toch zagen mensen het nog zitten. Dé Stoop 
bijvoorbeeld. En werd er geschermd met grote multinationals die 

zouden willen instappen. Aegon, Shell: miljoenen lagen te wach-

ten om in het Haagse voetbal te pompen. Maar daarvoor moes-

ten er wel poppetjes van het 

pluche. Voorzitter Den 

Dulk moest sowieso 

weg. En zo lijkt het on-

dertussen al aardig op 

het ‘nu’ van ADO Den 

Haag. 

Het perspectieve van 

het verhaal: hierna 

volgde een van de 

meest succesvolle per-

iodes van FC Den Haag. 

Het ongeslagen kam-

pioenschap kwam eraan. 

Volle tribunes: Haagser 

en voller was het nooit. 

De onrust met suppor-

ters en bestuur bleef toen 

overigens ook. 

Op deze pagina twee mooie 

artikelen uit die tijd. En neem 

eens een kijkje in ons archief 

op www.adofans.nl. Van 1905 

tot nu: als er wat geschreven 

is, staat het zo goed als altijd 

op onze site!

Er is al genoeg gezegd over de lopende ellende en soapafleveringen 
rondom onze club. Met de komst van sociale media kunnen we bij-
na realtime meegenieten van de (bijna?) ondergang van onze club. 
Iedereen die een belang ergens heeft, lekt zijn informatie aan de 
pers en social media. Iedere dag is er weer ‘nieuws’.

1984 versus 2021: 

De geschiedenis  
herhaalt zich

Van de redactieVan de redactie

Je hoef gein règâh te zèn om dat te weite

De beste 

visspeicialis 

in de 

regiau

Damstraat 17 - 2265 AE Leidschendam
T 06 – 81122760

Email: info@visspecialistmartin.nl

●
 ●

Toen de vorige editie van ADOratie begin november uitkwam, za-

ten wij als redactie nog vol in de euforie van het behaalde periode-

kampioenschap. In ons enthousiasme bedachten wij dat we dit jaar 

nóg een nummer zouden gaan uitbrengen. Werd een play-off-ticket 

vooraf al onhaalbaar geacht; in zes weken een magazine maken, 

waar normaal drie maanden voor staat, leek al helemáal hoog ge-

grepen. Maar als de selectie het kan, kan de redactie het ook! En 
met de skills van Kishna, de snelheid van Besuijen, de bravoure 

van Steijn en de onverzettelijkheid van Verheydt lukte het om deze 
ADOratie, de twintigste alweer, op tijd af te krijgen. 

Het magazine staat weer vol van wat ons als supporters momen-

teel bezighoudt. Natuurlijk de situatie rond de nieuwe eigenaar en 

het behoud van de licentie. Daarover komen de verantwoordelijke 

wethouders Anne Mulder en Hilbert Bredemeijer aan het woord. 

De nodige nostalgie en passie mag natuurlijk ook niet ontbreken. 

We gaan van een interview met ‘supporter op leeftijd’ Jan van 

Kranen burg, tot de nieuwe generatie fans, in de persoon van Mike 

Hoogeweij. We gingen bij Sjaak Polak langs, die openhartig over 
zichzelf en zijn ambities sprak. En uiteraard hebben de supporters-

verenigingen en fansites ook hun steentje weer bijgedragen. Zon-

der hen hadden wij dit mooie nummer niet kunnen maken!

EEN EIGEN WEBISTE
Als cadeautje voor onder 

de kerstboom hebben wij 

nog een primeur: ADOratie 

heeft een eigen website: 

www.adoratie.nl! Dat was 
een langgekoesterde wens 

van zowel de redactie als 

de lezers. Redactielid Wou-

ter heeft met zijn expertise 

een strakke site gemaakt. 

Hier zijn alle nummers van 

ADOratie te downloaden of 

online te lezen. De website 

zal geleidelijk verder wor-

den uitgebreid.

Rest ons nog om eenie-

der die ADO Den Haag een 

warm hart toedraagt fijne feestdagen en een voorspoedig en voor-
al gezond 2022 te wensen. Dat het zowel persoonlijk als sportief 

een fantastisch jaar mag worden!

v.l.n.r.: Ruud, Corrie, Katja, Peter, 

Mayim en in het midden Wouter.

Niet op de foto; Marco en Rob.
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Dilemma’s rond de hulp aan ADO

Een openhartig gesprek. Hoewel… vanuit onderhandelingsoverwe-

gingen werden niet alle vragen beantwoord. Waarvoor begrip. Ge-

lukkig werden Anne en Hilbert geflankeerd door een tijdbewaker:  
perswoordvoerder Nynke van der Zee. P&C kregen drie kwartier en 

daar bleef het ook bij.

Beide heren hebben een sportief hart. Anne heeft gevoetbald 

bij één van de oudste clubs van Nederland, de Haagsche Voetbal 

Vereeniging HVV. Of je platte Hagenees of chique Hagenaar bent, 

iedereen kent het bekakte HVV (Anne: “Er zitten veel HVV’ers bij 

ADO.”). En Hilbert heeft sportieve ervaring als voetballer op straat 

en bij de vereniging ZVV Den Haag én als marathonloper. Boven-

dien heeft hij een ADO-seizoenkaart.

De Licentiecommissie van de KNVB heeft ADO dit seizoen twee-

maal drie wedstrijdpuntenaftrek gegeven, omdat de begroting niet 

op orde was. Hierdoor zou ADO de proflicentie kunnen kwijtraken. 
Bij de dreiging van een derde maal aftrek slaakte Edwin Reijntjes, 

directeur ADO Den Haag a.i., richting de Gemeente de kreet “help 

ons”. 

P&C zijn benieuwd naar het verloop van dit proces van hulp. Haha, 

de eerste reactie van Anne: “Poeh, daar vragen jullie wat!” Vervol-
gens Hilbert: “De overname van ADO speelde al maanden. Op een 

gegeven moment kwam Edwin met de mededeling dat er op de 

begroting van ADO een tekort was van 5,1 miljoen euro en met de 

vraag om hulp, omdat de overname door een private partij op dat 

moment de club niet op tijd kon redden. Binnen het college van 

B en W is dit verzoek besproken. Vóórdat er iets gedaan kon wor-

den, wilden we weten wat precies het probleem van ADO was. Hoe 

stond het er financieel voor? We hebben Hypercube Business Inno-

vation - een specialistisch bureau dat vaker naar begrotingen van 

sportclubs kijkt - om advies gevraagd. Na een aantal dagen stukken 

bekijken kon de liquiditeitsbegroting worden teruggebracht naar 

750.000 euro. Het probleem voor de korte termijn bleek dus min-

der groot. 

Toen waren de vragen: kunnen we met deze begroting naar de 

KNVB om weer puntenaftrek te voorkomen en de licentie 

te behouden en op welke manier kunnen we als Gemeen-

te helpen? Tegen de KNVB konden wij zeggen: om het gat 

op de begroting te overbruggen, stellen 

wij als eigenaar van het stadion het in-

nen van de huur met een jaar uit. Omdat 

de begroting vervolgens precies op nul 

sloot, was de KNVB akkoord. Hierdoor 

was de derde keer puntenaftrek (in 

totaal dan negen punten, red.) voor-

komen en bleef de licentie voor dit 

seizoen behouden. Anne vult aan: 

“Het zijn heftige gesprekken met de 

directie van ADO geweest, gevoerd 

onder hoge druk. De intensieve contac-

Als je kijkt naar de omgeving van ADO dan zijn er heel veel ‘spelers’ in het krachtenveld. Bijvoorbeeld spelers 
die geroemd worden vanwege hun jeugdigheid en sportieve kwaliteiten (de elftallen). Of spelers die hun hart 
op de tong hebben (de supporters). Maar ook spelers met financiële belangen (onder meer aandeelhouders) 
of met belangen die zijn terug te voeren op toezicht (raad van commissarissen). En dan is er nog een - heel - 
belangrijke speler in het veld: de Gemeente Den Haag. Hoe wordt vanuit het bestuur van onze stad gekeken 
naar de ontwikkelingen rond ADO? Peter en Corrie (P&C) van de redactie willen op deze vraag antwoorden van 
wethouders Anne Mulder (Financiën, Stadsontwikkeling en stadsdeel Scheveningen) en Hilbert Bredemeijer 
(Onderwijs, Sport en Buitenruimte).

ten tussen ADO en de Gemeente bestaan al heel lang en zijn 

goed: informele contacten over financiën, maar ook over corona 
en al of niet publiek in het stadion. De vraag om hulp was een 

formeel verzoek.”

Welke dilemma’s spelen een rol bij hulp? Hilbert: “ADO is als Be-

taald Voetbal Organisatie een bedrijf. Het vraagstuk ‘hoe help je 

bedrijven’ heeft twee kanten. Je kijkt aan de ene kant als voet-

balliefhebber, als supporter en vanuit het belang van de sport 

naar ADO, maar aan de andere kant ook naar de portemonnee… 

de portemonnee van alle Hagenaars. Wil je dus als Gemeente en 

als inwoner van Den Haag ADO steunen? Wettelijk gezien mogen 
we niet zomaar ergens geld insteken. We willen een financieel 
gezonde en toekomstbestendige club. Op de langere termijn is 

dat ook in het belang van de supporters. Anne en ik vinden dat 

er dan zaken structureel anders moeten als het gaat om de be-

groting, maar ook op de manier waarop ADO is georganiseerd. 

Met een Engels woord Governance.” Anne vervolgt: “We willen 

dat ADO is ingebed in de stad. Dat de club een maatschap-

pelijke waarde heeft voor de stad.” Na een korte stil-

te stelt Hilbert confronterend “…dat de steun voor 

ADO in de stad niet overweldigend is.” Die uit-

spraak staat. 

Voor Anne en Hilbert is het dus lastig om on-

dertussen ADO overeind te houden. P&C spit-

sen de oren: “ADO zit echter wel in het DNA 

van de stad, in het verre buitenland kennen 

mensen de club, het stadion leeft, ADO heeft 

potentie en… hoort niet in de Keuken Kampioen 

Divisie. En onderschat het belang voor de maat-

schappij van de ADO Vrouwen en van de diversiteit bij de 

club niet.”

Wat deed de situatie van ADO met de heren persoonlijk? “Van 
dat gat van 5,1 miljoen kreeg ik het benauwd”, zegt Anne stellig. 

“Ik heb geen slapeloze nachten gehad, maar wel koppijn. We 

waren elke dag met ADO bezig”, vult Hilbert aan. En dan een 

ontboezeming: “In dezelfde tijd speelde ook de coronapandemie. 

Ik heb wel slapeloze nachten gehad van de gevolgen daarvan voor 

het onderwijs aan kinderen in de stad.”

Hoe zien de wethouders de toekomst van ADO? Zij hebben gespro-

ken met de vertegenwoordiger van de potentiële - het interview 
is in de laatste week van november - nieuwe eigenaar Globalon 

Football Holdings, Ignacio Beristain. “Hij zit op het goede spoor, 

hij ziet dat de club van de stad is, hij wil wat met het Zuiderpark 

doen, hij wil het vrouwenvoetbal integreren en wil de supporters 

een rol geven. Hij is realistisch: niet binnen twee jaar Champions 

League, maar terug naar de Eredivisie. Bovendien ziet hij kansen 

om de verbinding tussen de club en de stad te vergroten.” Het helpt 

uiteraard de Gemeente om ADO te steunen als “de club - meer dan 

nu het geval is - van de stad wordt en dat het stadion hieraan een 

impuls geeft.” Voor zichzelf sprekend zegt Hilbert: “Het gevoel van 

het Zuiderpark zou ik terug willen hebben. Die sfeer, met weer een 

volle kindertribune. Ook dat is besproken met Ignacio. Er is een 

wereld te winnen!”

Over de eigendomsoverdracht van de aandelen zijn de bestuur-

ders terughoudend: “Dat is een zaak tussen ADO en een nieuwe 

eigenaar.” Iedere partij heeft zijn eigen verantwoordelijkheid, die 

in onderhandelingsprocessen soms in stilte (“radiostilte om iets te 

bereiken”) moet worden genomen. Wel toont Anne dankbaarheid 

en waardering richting aandeelhouder United Vansen Sports, die de 
afgelopen jaren veel geld in ADO heeft gestoken (“Ieder jaar bijlap-

pen”).

Hoe zouden we als derde stad van Nederland grote sponsoren kun-

nen strikken? Ook in dit interview blijft het een moeilijk te beant-
woorden vraag (“Een grote groep wat kleinere sponsoren zijn we 

wel dankbaar.”) Afrondend wijst Anne op het positieve effect rich-

ting grote sponsoren “als de nieuwe eigenaar de club inbedt in de 

stad, de raad van commissarissen bemenst met maatschappelijk 

betrokken leden, de supporters een rol geeft en de businessclub 

nog meer een Haagse of regionale uitstraling geeft. Bedrijven zul-

len dan maatschappelijk verantwoord ondernemen herkennen en 

willen investeren.” Anne benadrukt overigens dat dit de verant-

woordelijkheid van de nieuwe eigenaar is.

Wanneer gaat de geel-groene vlag in top? Beiden: “Als de handte-

keningen zijn gezet en de aandelen in handen zijn van dé nieuwe 

eigenaar. Als ADO als organisatie goed staat en de supporters wor-

den betrokken bij beslissingen. En… sportief gaat het goed, als 

we promoveren.“

Het is bijna het einde van het jaar, wat zijn jullie wensen 

voor het nieuwe jaar? “Wij wensen de supporters dat 
het weer over voetbal gaat en dat ADO promoveert in 

2022”, aldus Anne en Hilbert.

Anne Mulder met sjaaltje Vakkie D

●
 ●

Seizoenkaarthouder Hilbert Bredemeijer

Wethouders Anne Mulder  Wethouders Anne Mulder  
en Hilbert Bredemeijeren Hilbert Bredemeijer

Het is de  portemonnee 
van alle  

Hagenaars

Er is een wereld te winnen!



ADOratie #18 98 ADOratie #20 ADOratie #20 9

●
 ●

Markante Den Haag SupporterMarkante Den Haag Supporter

Jan van Kranenburg: 
geëngageerd én jazzfanaat

Jan vindt het leuk geïn-

terviewd te worden. Im-

mers, hij is in de zestiger 

en zeven tiger jaren zelf 

redac teur geweest voor 

ADO Den Haag Post. Voor-

bereid als altijd hadden 

Marco en Peter (M&P) een 

stel vragen. Onnodig: de 

mond van Jan gaat met 

een rietje open en met 

een voorhamer nog niet 

dicht! Wat kan die man 
praten. 

Jan is geboren en getogen 

op de Hoefkade (“Haagser 

kan niet”). Hij schetst di-

rect herinneringen aan zijn vroege kinderjaren. Hij was vier toen hij 

voor het eerst naar wedstrijden van ADO ging: “Op schoot bij mijn 

vader, het was een belevenis.” Lopend van huis naar het stadion 

kwam hij op het Veluweplein supporters tegen uit de Schilderwijk, 
Transvaal, Spoorwijk en Laak. Het zag daar dan zwart van de men-

sen. In die tijd zaten er 28.000 man in het stadion. 

Hij memoreert de omgang met de uitsupporters: “In de vijftiger 

jaren arriveerden zo’n 800 tot 1200 Ajax-aanhangers op station HS 
en die liepen van de Parallelweg via de Fruitweg naar het stadion. 

Vanuit de zijstraten werden ze met van alles bekogeld. Daar heb ik 

ook aan meegedaan, ondanks dat er politie was.”

Marco reageert verbaasd: “Toen waren er al rellen!” “Nee, de échte 
rellen waren pas later, en toen ben ik niet meer gegaan. Ik kende 

jongens die meededen, maar ik 

heb het nooit begrepen.”

BIJ ADO DEN HAAG
Jan heeft ‘een korte voet-

balcarrière gehad’. Op zijn  

negende werd hij lid van 

ADO en daar speelde hij 

tot zijn zeventiende in alle 

A-jeugd elftallen: “Dus ik kon 

wel een beetje voetballen.” 

Na een forse ruzie verdween Jan 

naar Oranje Blauw en speelde daar één 

jaar in het eerste elftal. Kort na zijn terugkeer bij ADO kreeg Jan een 

ongeluk waarna hij niet meer kon en mocht voetballen.

Jan schetst zijn warme gevoelens voor Vak M in het Forepark en hij 

wordt emotioneel: “Ik had een seizoenkaart voor Midden-Noord en 

zat vrij hoog, op rij 17. Maar ik kon op een gegeven moment geen 

trappen meer lopen. De supporters vochten met elkaar om mij te 

kunnen helpen, om me omhoog te dragen. Aan de ene kant schel-

den ze iedereen verrot en aan de andere kant hebben ze zo’n actie 

met die beertjes bij Feyenoord. Ontroerend om mee te maken.” 

Op een gegeven moment veranderde er iets op Midden-Noord: de 

supporters gingen staan. En dat kon Jan niet, dus zag hij ook niets 

meer. Ook een wedstrijd bijwonen op de invalidentribune kon na 

een tijdje niet meer. En een aanbod om in een skybox te komen 

zitten, sloeg hij af: “Ik mis daar de warmte, wil tussen de jongens 

zitten, dat is een deel van mijn beleving.”

Van de 28.000 fans in het Zuiderpark naar de 7.000 (“hoger kom 

je nu niet”) supporters in het Cars Jeans Stadion. Jan verklaart dat 
als volgt: “Dat komt door de veranderingen in de maatschappij, 

de ontvolking van Den Haag en het geringe draagvlak in de regio. 

Er zijn steeds minder inwoners met Haagse roots. Het komt niet 

zozeer door de prestaties van de club, die vielen vroeger ook wel-

eens tegen. Er is nog maar een kleine groep van 4.000 die hards, 

van échte fans. 

Wat moet je als gezin met kleine kinderen in het Forepark? In het 
Zuiderpark gingen kinderen de speelvijver in of naar de speeltuin.” 

Een jaar voor de verhuizing naar het Forepark heeft Jan dit een 

aantal malen aangekaart in de Overleg Groep Supporters (OGS). 
Zijn latere ervaringen in de OGS kwalificeert hij als “politieke vecht-
partijen en deelnemers die er keihard ingingen”. Hieraan heeft hij 

helaas een “bitter gevoel overgehouden.”

Van de OGS naar de huidige vormen van overleg met de suppor-
ters. Jan heeft een hartenkreet: “Haags Supporters Collectief en 
Haagsche Bluf, wat is jullie achterban en welk draagvlak hebben 

jullie? Worden jullie begrepen door de supporters?” Vragen waarop 
de antwoorden helaas achterwege blijven.

Zijn maatschappelijke en politieke betrokkenheid vlamt op: “Je 

moet niet boos op me worden, maar ik ben al 65 jaar lid van de 

Partij van de Arbeid en lid van de vakbond. Ik ben geboren in de 

Schilderswijk. Eens een Schilderswijker, altijd een Schilderswijker. 
Ik maak me altijd sterk voor de mensen die het minder hebben.”

DE LIEFDE VOOR EN DOOR JAZZ
Naast zijn liefde voor ADO (“mijn hobby”) en betrok-

kenheid bij de medemens blijkt nog een in-

teresse;  zijn passie voor jazz. Hij speel-

de vroeger trompet in een amateur 

jazzorkest. Cathi was de oprichtster 

hiervan en speelde daarin saxo-

foon. Jan heeft nog enige tijd op 

het conservatorium gezeten. 

M&P voelen de ‘liefde’ aanko-

men. Inderdaad: zij kregen een 

relatie. Samen runden ze ruim 30 
jaar Jazz Center Recordstore, een 

platenwinkel in de Wagenstraat, 

met in het begin alleen maar jazz 

elpees. 

Het beroemde Amerikaanse muziek- 

blad DownBeat schreef destijds tij-

dens het North Sea Jazz Festival 
over de winkel:“If you can, please  

visit the shop Jazz Center. The  

greatest jazz collection ever seen.”

De komst van de compact disc 

(wellicht voor de jongere lezers: 

een CD, een optisch schijfje voor 

opslag van muziek) betekende bij-

na het faillissement van de win-

kel, maar ze hebben de transitie 

overleefd. Jan en Cathi hebben nog 

steeds privé een indrukwekkende 

collectie jazzplaten.

OVERNAMEPERIKELEN
Jan heeft over alles een mening. Zo ook over de overnameperike-

len: “Ik ben tegen de groep Martin Jol en Jeroen Lentze. Weliswaar 

een partij met een Haags signatuur, maar het is onduidelijk wat ze 

precies willen. De grond en de opstal kopen, het stadion slopen en 

alles verkopen?”
Hij meent ook dat de Gemeente boter op haar hoofd heeft: “Het 

gouden aandeel had nooit moeten worden weggedaan, het moet 

dus terug.” Zijn linkse hart spreekt over de huidige situatie: “ADO 

moet de broek zelf op kunnen houden, maar het is betreurens-

waardig dat er op kantoor nu mensen weg moeten. Zoveel banen, 

zoveel gezinnen. Ook heeft ADO in Den Haag een sociale functie: 

noem dat maar volkscultuur. De Gemeente moet dit op een of an-

dere manier ondersteunen. ADO zal wel altijd een middenmoter 

blijven omdat we geen ‘havenbaronnen en Ziggo’ hebben. Ik hoop 

op uitschieters.”

Nadat Jan ruim twee uur aan tafel heeft zitten praten, heeft hij tot 

slot nog een sportieve napruttel voor de redactieleden die al die 

tijd aan zijn lippen hingen: “Ik heb de jeugd tien jaar gemist en 

ik ben blij met de inzet van de huidige groep. Dit elftal heeft 

potentie waarmee je kans maakt op promotiewedstrijden, 

daar ben ik van overtuigd. Met de jeugd kun je gaan bou-

wen voor de toekomst. Ik hoop dat ze de contracten met 

die jonge gasten in de winterperiode gaan verlengen.”

Net als onder (oud-)spelers kent ADO ook onder supporters een aantal iconen. Eén van hen is 
inmiddels 84 jaar oud en tot op het bot betrokken bij ADO. Zijn naam is Jan van Kranenburg. 
Veel supporters kennen hem, onder wie enkele redactieleden van ADOratie. Zij weten dat Jan 
problemen met zijn gezondheid heeft. Reden om eens met hem en zijn steun en toeverlaat 
Cathi te gaan praten, in huiselijke sfeer. 

Er zijn van die supporters die iedereen kent of, als zij niet meer onder ons zijn, kende. 
Al was het maar van naam of gezicht. In ADOratie zetten wij hen in de schijnwerpers. 

Omdat de verhalen over deze opvallende (markante) supporters onderdeel zijn van onze 
cultuur en gedeeld moeten blijven worden. En omdat herinneringen ophalen zo leuk 

is…  Ken jij ook zo’n markante Den Haag-supporter? 
Neem dan contact op met de redactie!

Lezenswaardig

Jan is Janjazz37 op Club achter de Duinen (CADD). Hoewel hij 

er een tijdje niet actief op is geweest, is hij onder deze shout-

naam weer te volgen op CADD (“Het bloed kruipt waar het 

niet gaan kan, ik kan het niet laten.”). En het moet gezegd, als 

een echte Hagenees heeft hij over alles in en rond ADO een 

mening.

Jan, goedlachs als altijd

Ik wil tussen de jongens zitten, voor de  
beleving

Worden HSC en SVHB begrepen door de  supporters?

●
 ●

Jan met steun en toeverlaat Cathi
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DE SPECIALIST IN HET OM- EN VERPAKKEN 

VAN GROENTE EN FRUIT

Looije Verpakkingen B.V.

Honderdland 177, 2676 LT Maasdijk

0174 - 523 202 � info@looijeagf.nl � www.looijeagf.nl

TROTSE PARTNER 
VAN ADO DEN HAAG

Reserveer op tijd en bezoek onze website voor de
uitgebreide menukaart en alle acties!

www.borsalino.nl  

 

onbeperkt Spareribs
onbeperkt Gourmetten

onbeperkt Barbeque
onbeperkt Fondue

Bistro-Grill Le Borsalino Den Haag
voor:

Laan van Meerdervoort 196a Den Haag - 
T 070 3459858 - info@borsalino.nl

BorsalinoDH

●
 ●

Door alle perikelen rondom de soap aangaande het eigendom van ons cluppie 
leek het er even op dat er een doorbraak zou komen toen een paar suppor-
tersgroepen zich onder de paraplu van het HSC leken samen te voegen. Een en 
ander ingegeven door een intrigant Haags pluche. 

Verdeel en Heers
 (Het credo van het Haagse pluche helaas)  

●
 ●

Een voorzitter, vicevoorzitter, een secretaris en een penningmees-

ter begonnen voortvarend aan het karwei met het gevoel dat er 

echt iets bereikt zou kunnen worden. De voorzitter beschikte over 

een pak aan bestuurlijke ervaring en goede moed. Echter na slechts 

enkele overleggen bleek hem dat er door het pluche eigenlijk geen 

echte inbreng werd toegelaten edoch alleen het doel was om de 

groepen een vals gevoel van echte inspraak te geven. 

De hele stichting zit in de wurggreep van het Haagse pluche die 

hiermee slechts de poging wilde doen uitschijnen dat de suppor-

ters echt mee zouden kunnen denken of zelfs meebeslissen. De 

voorzitter zag zich daardoor genoodzaakt om zijn voorzitterschap 

na diverse vruchteloze quasi-overleggen neer te leggen wat tevens 

navolging kreeg van de loyale vicevoorzitter. De secretaris hierin 

zag zijn kans schoon en aangezien het geen democratisch orgaan 

is, promoveerde deze zichzelf tot voorzitter, vicevoorzitter EN se-

cretaris en werkelijk niemand kijkt hier vreemd van op blijkbaar. 

De op papier geformuleerde doelstellingen zijn slechts geponeerde 

stellingen en precies dat en meer niet. Een constructieve samen-

werking met het pluche bestaat er eenvoudigweg gewoon niet. Het 

hele pluche denkt slechts aan zijn eigen hachje en dat is nimmer 

met het beste voor ons cluppie voor ogen. Hamdi verliet met niet 

zo’n stille trom, maar zijn vervanger is gewoon meer van hetzelfde 

zonder echt groen-geel bloed. 

Natuurlijk is ons cluppie een B.V.O. en moet deze als zodanig wor-

den gerund, maar rekening houden met de wensen en gevoelens 

van supporters die hun zuurverdiende eurootjes in en aan de club 

uitgeven is volgens mij toch wel het minste waar het pluche reke-

ning mee zou kunnen houden. 

Voor een joet zit je goed (?) blijkt slechts een verhulde inzameling 
ten goede van de jeugdopleiding te zijn en het streefgetal is so-

wieso bij lange na nog steeds niet bereikt. Wanneer de deadline 

hieromtrent is, is ook nog eens nergens terug te vinden.

Hoe nu verder hoor ik je denken? Ik zou het ook echt niet weten. 
Wat ik gelukkig wel weet is dat ondanks alles er een team staat 

met spelers die er voor lijken te gaan en zich alvast hebben verze-

kerd van de nacompetitie. 

Ergo: Zolang de oudere supporters uit de jaren ’80-’90 de jongere 

en meer frivole supporters nog in toom weten te houden - aange-

zien zij zeer bedachtzaam zijn en ook een zeer groot relativerings-

vermogen hebben - blijft het pluche waar het zit helaas, tenzij de 

eventuele nieuwe eigenaren daar wel een flinke bezem doorheen 
jagen.  

Afsluitend: De verantwoordelijken voor de FB-groep ADOFANS ADO 
Den Haag willen iedereen met een groen-geel hart en groen-geel 

bloed door hun aderen in ieder geval een zalig kerstfeest wensen 

en de verwachting uitspreken dat 2022 een topjaar voor ons clup-

pie gaat worden met heel veel goede resultaten en een super sa-

menwerkend team zowel op als naast het veld.

WIN, LOOSE OR TIE, FCDH TILL I DIE

Door advocaat van de duivel Ron Bakker

Dit artikel is opgemaakt vanuit een totale onafhankelijkheid
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Iedereen 

fijne kerst-

dagen en 

een goed 

2022 toe-

gewenst!

HM66 

A.K.A.  

VANDALEN66

THE HAGUE FC WRITER

Via een inzamelingsactie op de beruchte North Side werd een som 
geld opgehaald. Loes Lageweg en Riet Roos pakten de naaimachine 

en zij maakten een enorme lap doek, van meer dan 750 vierkante 

meter. Voorzitter Dé Stoop zorgde er vervolgens voor dat er een 
brandwerende laag (werd erop gespoten op het zaalvoetbalveld 

in de Houtzagerij) op kwam. Tijdens de wedstrijd tegen Cambuur 

werd het voor het eerst uitgerold.

Op deze foto’s wordt de impact en grootte van het spandoek duide-

lijk. De voetbalcultuur in Den Haag was een aanwinst rijker.

Een uitgebreider verhaal lees je in het artikel van De Haagse Aan-
hang op pagina 29.

Een aanwinst voor de Een aanwinst voor de 
Haagse voetbalcultuurHaagse voetbalcultuur

De grootste vlag van Nederland
Het was een historisch moment: tijdens de wedstrijd tussen F.C. Den Haag en Cambuur 
Leeuwarden op 19 mei 1986 was het grootste spandoek tot dan toe in Nederland te zien.

●
 ●

1986 Fortuna 3-1 © adofans.nl  Willem Bitter

1986 Go Ahead 2-4 © adofans.nl  Willem Bitter
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Haags Testament

(naar Boudewijn de Groot)

Na vierenzestig jaren in dit leven 
Maak ik het testament op van mijn Haagse jeugd 
Niet dat ik geld of goed heb weg te geven 
Voor lepe Haagse Harry heb ik nooit gedeugd 
Maar ik heb nog wel wat oude Puch pedalen 
En een hoog stuur, vooral die knalpot rookte fijn 
Wie ze hebben wil, die mag ze komen halen 
Weet nog, Kikkers en Plu’s hingen rond een Haags 
plein

Aan mijn grote broeâh, die mij zo kon imponeren 
Denk ik met plezier terug, Het Vaderland, ’s och-
tends vroeg 
Het Zuiderpark, waar ik Aadsjuh voetballes zag  
leren 
En na de overwinning op weg naar de stamkroeg 
En dan had ik nog een stuk of wat vriendinnen 
Die zo kakkineus en zo zeer Marlottig zijn 
En waarmee je dus geen donder kunt beginnen 
Maar misschien krijgt sexy Lexie ze wel klein

Voor mijn gabbers zijn mijn onvervulde wensen 
Wel wat achterhaald, maar ach, ze zijn zo diep 
Ik behoorde immer tot die groep van mensen 
Voor wie ‘t geluk toch altijd harder liep 
Aan mijn maten laat ik gaarne het vermogen 
Om verliefd te worden op een meisjesslag 
Zelf ben ik helaas een keer teveel bedrogen 
Maar wie het eens proberen wil, die mag

Mijn vriendinnetje, ik laat jou alle nachten 
Dat ik tranen om jouw ontrouw heb gestort 
Maar onthoud dit wel, ik zal geduldig wachten 
Tot ik lach, omdat jij ook belazerd wordt 
En de leraar die mij altijd dacht te dreigen 
“Jongen, jij komt nog op het verkeerde pad” 
Kan tevreden zijn en hoeft niets meer te krijgen 
Dat wil zeggen: hij heeft toch gelijk gehad

Voor mijn cluppie is het album met de plaatjes 
Die zo mooi getuigen van een blijde voetbaljeugd 
Maar ze tonen nog niet de zouteloze praatjes 
Die mijn club verkopen in alle eer en deugd 
En verder krijgen pennuhlikkâhs alle dwaze dingen 
terug 
Die ze mij teveel geleerd hebben die tijd

Ze kunnen mij tenslotte ook niet dwingen 
Groot te worden zonder diepe rouw en spijt
En dan heb ik ook nog enkele goede vrienden 
Maar die hebben al genoeg van mij gehad 
Dus ik gun ze nu het loon dat ze verdienden 
Alle drank, die ze van mij hebben gejat 
Verder niets, er zijn alleen nog een paar dingen 
Die ik houd, omdat geen mens er iets aan heeft 
Dat zijn mijn goede Haagse jeugdherinneringen 
Die neem je mee zolang je verder leeft

16 november 2021

Den Haag is misschien wel de meest gastvrije stad van Nederland. Of je nou van het 
veen komt of van het zand, in deze mooie stad ben je altijd welkom. Als ode aan die 
typische gastvrijheid bedacht Roy van de Hoogen - oer-Hagenees en eigenaar van Pri-
mera Den Haag Theresiastraat - de enige echte lokale deurmat: Haags Matje.

Oer-Hagenees introduceert Haags Matje

“Den Haag is niet 

altijd even gastvrij 

geweest”, vertelt 

Roy. “De kouwe 

kak van vroeger 

schonk je een ka-

rig bakkie pleur 

om je zo snel mo-

gelijk weer weg 

te krijgen. Maar 

tijden veranderen. 

En inmiddels verwelkomen we hier iedereen. Behalve natuurlijk als 

je uit 020 komt dan…”

Het idee voor Haags Matje is ook uit nood geboren, legt Roy uit. 

“Mijn winkel is omringd door kantoren. Daar was het afgelopen 

jaar geen kip te bekennen. Bovendien 

gaat mijn vuurwerkverkoop dit jaar 

weer niet door. Dus ja, dan moet je 

creatief zijn.”

Of Haags Matje een succes wordt, weet 

Roy niet, maar hij heeft vertrouwen: 

“Voor twee tientjes heb je al een Haags 

Matje. En het mooie is, ze zijn nog net 

binnen voor de feestdagen!”

Tegelijkertijd is hij bescheiden: “Want laten we eerlijk zijn, de mooi-

ste mat van Den Haag ligt nog steeds in het stadion van ADO.”

Haags Matje is verkrijgbaar op haagsmatje.nl en bij Primera Den 

Haag (Theresiastraat 53).

Niet voor ieder gezin is het vieren van Sinterklaas vanzelf-

sprekend. Veel kinderen groeien namelijk op in (verbor-

gen) armoede. Stichting Sintvoorieder1 zet zich in om hen 
toch een sinterklaascadeau te geven. Den Haag FM heeft 
voor deze actie maar liefst 9.540 cadeaus ingezameld. 
En daar zaten 100 geel-groene cadeaus bij! Deze ADO- 
cadeaus waren beschikbaar gesteld dankzij een samen-
werking tussen de club, Stichting ADO Den Haag in de 
Maatschappij, FCDH en Supportersvereniging Haagsche 
Bluf. Een geweldig gebaar!

Mooie Haagse actiesMooie Haagse acties

Win een Haags matje!
Lezers van ADOratie maken kans op een gratis Haags matje. Deze gaat naar het origineelste antwoord op de vraag: 

Waar zou jij het Haags Matje leggen?
Stuur je antwoord voor maandag 10 januari 2022 naar info@haagsmatje.nl onder vermelding van ‘Prijsvraag ADOratie’

Mooi cadeau voor 100 jonge ADO-fans 
dankzij Sinterklaasactie

https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2Fadoindemaatschappij%2F%3F__tn__%3DkK*F&data=04%7C01%7C%7C406ff3c1646e4e8bd35c08d9b30c6e98%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637737688256276524%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=5D4ZfgTRmgkp3fC4H3hptXNvKtkXwX4Lxeny8%2Fwo4Ak%3D&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2Fadoindemaatschappij%2F%3F__tn__%3DkK*F&data=04%7C01%7C%7C406ff3c1646e4e8bd35c08d9b30c6e98%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637737688256276524%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=5D4ZfgTRmgkp3fC4H3hptXNvKtkXwX4Lxeny8%2Fwo4Ak%3D&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2FFCDH070%2F%3F__tn__%3DkK*F&data=04%7C01%7C%7C406ff3c1646e4e8bd35c08d9b30c6e98%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637737688256286482%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=mGXre3yVu6UV2xVsWQZG7dW1%2FUwk9jwWlGZugRj4AvI%3D&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2Fsupportersvereniginghaagschebluf%2F%3F__tn__%3DkK*F&data=04%7C01%7C%7C406ff3c1646e4e8bd35c08d9b30c6e98%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637737688256286482%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=Qs9N9Y%2FEhiz6R3ESHho1QXdHAOSmJSTmXHvfGQwZnBE%3D&reserved=0
https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2Fsupportersvereniginghaagschebluf%2F%3F__tn__%3DkK*F&data=04%7C01%7C%7C406ff3c1646e4e8bd35c08d9b30c6e98%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C637737688256286482%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=Qs9N9Y%2FEhiz6R3ESHho1QXdHAOSmJSTmXHvfGQwZnBE%3D&reserved=0
mailto:INFO@HAAGSMATJE.NL
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Maandag 18 oktober jl. verzamelden 85 ADO KIDS zich voor het ADO KIDS voetbaltoernooi. En ze 
hadden er natuurlijk allemaal erg veel zin in, zeker omdat voor het eerst in lange (corona)tijd er ook 
weer ADO Den Haag-spelers (zowel van de mannen als de vrouwen) meededen 
om hun de fijnste tips en trucjes voor te doen! 

ADO KIDS  
voetbaltoernooi

Van de mannen deden mee: Robert Zwinkels, Amar Catic, Benjamin 

Reemst, Michael Mulder en Dhoraso Moreo Klas. En van de vrouwen 

waren Ilham Abali, Amber Verspaget en Nikki IJzerman aanwezig. 

En die kregen natuurlijk een groot applaus van de ADO KIDS. 

Het veld was verdeeld over twee helften, één voor de jongere kin-

deren en één voor de oudere kinderen. In beide poules speelden 

alle teams vier wedstrijden van tien minuten. De vele ouders heb-

ben op de tribune allemaal kunnen genieten van de mooie acties, 

doelpunten en het plezier van de kinderen onderling. 

Daarna mochten alle aanwezige ADO KIDS uiteraard ook nog een 
handtekening en foto ‘scoren’ bij de ADO Den Haag-spelers en 

-speelsters. Die werden bijna bedolven onder een grote groep  

enthousiaste ADO KIDS! Bij de prijsuitreiking kregen alle deelne-

mers ook nog een mooie medaille!

ADO KIDS en spelers/speelsters, we hebben weer van jullie geno-

ten! Ook een dankwoord voor de begeleiders van het Mondriaan, 
scheidsrechters (vaders/grote broers), Ashwin (oud-stagiair) en de 
mensen van de kantine. Zonder jullie was deze dag niet mogelijk 

geweest!

Supportersverenigingen en fansitesSupportersverenigingen en fansites

Aanmelden
Ben jij nog geen lid van ADO KIDS en lijkt het je ook leuk om 

dit eens te doen in de voorjaarsvakantie? Geef je dan nog 
deze week op voor onze kidsclub via: 

https://adodenhaag.nl/aanmeldenadokids

Een kleine twee weken terug kwam de club met een persbericht in mijn mailbox: ‘Globalon Football Holdings 
bereikt overeenstemming met ADO Den Haag’. Het was een interessante dag, want het leek erop dat Globalon 
de nieuwe eigenaar zou gaan worden van onze club. En nu ik dit schrijf, midden november, is naar buiten ge-
komen dat UVS het er niet mee eens is. Willen ze dan nooit uit deze soap komen? 

Een nieuwe  
Amerikaanse eigenaar? 

Ik snap best dat het voor UVS voordeliger is als de Groep Lentze/Jol 
de nieuwe eigenaar wordt, want dan krijgt UVS nog een half mil-
joen euro mee en bij Globalon zullen ze minder meekrijgen. Maar 

zijn de Chinezen er dan niet eens een keertje klaar mee? Of gaan ze 
echt de strijd aan tot het laatste eind? 

Het is voor de fans frustrerend om te lezen. Volgens de ADO-direc-

tie - die nu waarnemend is in de naam van Reijntjes - deed UVS 
een bod dat ze niet konden weigeren. Bij Globalon houdt UVS 
nog een klein aandeel in procenten van de club. Beter iets dan 

niets, toch? Het positieve is wel dat Globalon geld heeft overge-

maakt naar ADO Den Haag in verband met een betalingsafspraak.  

Op het veld ging het zondag 14 november weer goed. Met een 2-0 

winst op VVV Venlo in een door de coronamaatregelen leeg stadi-

on. Wat een saaie bedoening. Hopen dat volle stadions snel weer 

mogen, want dat is waar het om draait!

En nu maar hopen dat onze club snel verlost wordt van UVS en dat 
Globalon Football Holdings snel kan instappen.

Jordy

Supportersverenigingen en fansitesSupportersverenigingen en fansites

United Vansen laat zich niet makkelijk uit het veld slaan

●
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Adverteerders  gezocht!

ADOratie ligt vier keer per jaar gratis in gedrukte 
vorm op toonbanken in winkels, koffiehuizen, cafés 

en wachtruimten van onder meer fysiotherapeuten in 
Den Haag en de hele regio. De reacties zijn altijd over-

weldigend. (“Wanneer komt de volgende versie?”)

Het drukken van het full colour magazine kost 
heel veel geld. Zeker in deze tijd van schaarste 
aan papier. Soms vindt de redactie een sponsor 
(waarvoor veel dank). Maar soms ook niet. Dan 

moet Supporters vereniging Haagsche Bluf zelf in de 
buidel tasten. Dat wordt steeds moeilijker. Dus een 
hartenkreet van de redactie: wie zorgt door middel 

van adverteren voor inkomsten? Voor minder dan 
een meiertje staat u al in ADOratie.

ADOratie heeft daarnaast als online magazine een 
groot bereik: het wordt per mail verstuurd naar alle 

seizoenkaarthouders, het staat op de website van 
ADOratie, op de site van de club en van supporters-

websites en het wordt veelvuldig gedeeld via de 
social mediakanalen.

Kortom, adverteren is aantrekkelijk om te doen. 
Steun ons, opdat het magazine ook in de toekomst 

kan blijven worden gedrukt.

Ook opvallen met uw advertentie in ADOratie? 
Neem contact op met Peter Helleman via 06 543 74 

678 of mail naar peterhelleman@adoratie.nl

Voor minder dan een meiertje adverteren
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Een fan met een droom
Exemplaren van ADOratie liggen ook in Haagse boekhandels. Onder meer bij Bruna in de Fahrenheitstraat. 
Wat opvalt is dat de ADOraties met heel veel enthousiasme in het schap worden gelegd (“Kost dat ma-
gazine echt niets?”). Na enig doorvragen blijkt dat één van de medewerkers een fanatieke ADO-fan is:  
Mike Hoogeweij. Tijdens zijn lunchpauze zit Peter van de redactie met hem op een terrasje aan tafel.

VERTEL, WIE BEN JE EN WAAR KOMT HET ADO-FANATISME 
VANDAAN?
“Ik ben Mike, 21 jaar en nu officieel volwassen. Ik ben dyslec-
tisch en ik las geen boeken, maar ik werk al vanaf de middelbare 

school bij Bruna. En voetbal in het algemeen vind ik interessant. Of 

het Champions League of Football League Two in Engeland is, het 

maakt me geen moer uit. Ik ben het liefst op mijn werk, maar als ik 

thuiskom is de focus direct gericht op voetbal en ADO. 

Ik maak voor mezelf ook ‘dingetjes’ van ADO. Bij het behalen van 

het periodekampioenschap heb ik bijvoorbeeld het schild helemaal 

nagemaakt van karton. Haha, een beetje creatief zijn en in 

een half uurtje was dat klaar.” Hij heeft het naar zijn zin bij 

Bruna, en inmiddels leest hij voetbalgerelateerde boeken.

Een interessant moment voor Peter als interviewer, als Mike zich-

zelf een vraag stelt: “Wat trekt mij aan in ADO? Sinds mijn achtste 
ben ik supporter, dat heb ik van huis uit meegekregen. Maar mijn 

eerste wedstrijd was pas in 2010 – 2011. Dat was een uitwedstrijd, 

tegen Willem II. Onder meer met Bulykin. Later dat seizoen was 

mijn eerste thuiswedstrijd, tegen PSV.”

Mike zit in Vak D, een mooie hoek van het stadion. Door de co-

vid-maatregelen heeft hij geen seizoenkaart meer en is hij lange 

tijd niet meer geweest. Hij ging dus ook naar uitwedstrijden, de 

laatste tegen FC Twente. Hij houdt van stadions en het leuke van 

deze wedstrijden is dat hij ook weer eens op andere plekken in 

Nederland komt: “Als ik in een andere stad ben, ga ik altijd naar 

stadions kijken”.

Mike volgt alles van ADO op tv en… bij Omroep West via de radio. Ze 

zijn er nog; supporters die een wedstrijd volgen op de radio! (“Het 
gejuich is er niet minder om, als ‘we’ scoren.”) Tot vervelens toe van 

zijn moeder (“Is er nog wat anders in het leven dan voetbal?”) mist 
hij geen wedstrijd. “Mijn kamer is ADO, ik heb een verzameltik. Ik 

koop shirts, ook op Marktplaats, inmiddels zo’n 14 à 15 inclusief een 

jubileumshirt. Mijn mooiste is het rood-groene. Door het verzamelen 

heb ik ook een stuk ADO-geschiedenis in mijn kamer.”

“De club is bijna alles voor mij.” Peter slaat aan op ‘bij-

na’. “Ja, mijn moeder staat bovenaan. Zij gaat niet 

mee en kijkt niet naar wedstrijden. Zij gaat 

wel weer naar de ADO-dagen en vindt 

de sfeer dan geweldig.” Dan over-

peinzend: “Mijn moeder is heel 

lief en zorgzaam en dat heb ik 

misschien te weinig laten blij-

ken. Ik ben zelf ook niet altijd 

makkelijk, maar ik zie nu wel 

in: je hebt maar één moeder, 

op wie ik zuinig wil zijn. Ik kan 

niet zonder haar.” Hoever zijn 

liefde voor de club gaat, blijkt 

als hij zegt: “Ik heb mijn moe-

der wel verboden schoonmaakmid-

delen van het merk ‘020’ te kopen. Ik 

heb zelfs heel lang getwijfeld of ik wel naar 

De Toppers in Concert kon gaan.”

WAAR DROOM JE VAN?
Stellig: “Van promotie naar de Eredivisie of van een bekertje.” Zeg 
nooit nooit, is het gezegde. “Ik geloof dat we binnen twintig jaar 

de beker pakken. Als PEC Zwolle het kan…”

Mike is bang geweest dat het met ADO fout zou gaan: “Dat was 

geen droom, maar een nachtmerrie”, doelend op de 

overnameperikelen. Hij is blij met de steun van de 

Gemeente Den Haag, maar hij hoopt wel 

op meer transparantie richting de sup-

porters: “Plannen hebben we nog 

niet gezien, maar ik hoop dat al die 

groep eringen van fans worden 

samengevoegd tot één hap, één 

blok.” (De dag na dit interview 

lijkt de kogel door de kerk, ADO 

zou overgenomen zijn door het 

Amerikaanse bedrijf Bolt Football 

Holdings. – red.)

Gevraagd naar wat hij vindt van 

de huidige selectie blijkt het voetbalver-

stand van Mike: “Je zou een as moeten hebben 

van ervaren spelers. En om die ouderen de jeugd creëren. Bijvoor-
beeld Tom Beugelsdijk, Lex Immers en Thomas Verheydt voor de 

Haagse bluf. Tom speelt onderaan in de Eredivisie en Lex bij Sche-

veningen, dus dat schiet niet op. Over dromen gesproken, ik zou dat 

mooi hebben gevonden.” Hij is overigens gecharmeerd van Sem 
Steijn. Pratend met volle mond: “Los van zijn avontuurtje in de Ver-
enigde Arabische Emiraten, is hij zo’n echt Haags gifkikkertje.”

Met het rood-groene shirt

Zijn verzameltik

De verzamelkast, met het wit-rode shirt van IJsselmeervogels

Sem Steijn is zo’n echt Haags gif-kikkertje

Binnen twintig jaar winnen we de Beker

Tot slot citeert Mike André Wetzel in de tijd dat het goed ging met 

ADO: “Als het zo doorgaat, komt er een tweede ring in het stadion.” 

Daar droomt Mike ook nog van.

Fanatieke ADO-supporter  

Mike Hoogeweij
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Na een lastige periode zijn we sportief weer wat opgekrabbeld! De zakdoekjes 
van de afgelopen twee seizoenen waren weer opgedroogd, want daarin zaten 
veel tranen van tenenkrommend voetbal, geen Haags gezicht en natuurlijk 
een belabberde entourage.

Dou-chen Dou-chen! 

Maar als het geld op is en de bodem 

spreekwoordelijk bereikt, kan je alleen 

nog maar omhoog klauteren door je 

in te zetten, creatief te wezen en mis-

schien komt er een gelukje bij kijken. 

Dat diende zich aan toen het team 

werd versterkt door wat Haags bloed, 

in de vorm van Sem Steijn en Thomas 
Verheydt en dat pakte goed uit! Thomas 
heeft niet de souplesse van een Mbappé, 

maar doet weinig verkeerd en kan eigenlijk 

beter voetballen dan ik vooraf had gedacht en 

Steijn stopt lekker veel energie in zijn spel. En eigenlijk was dat 
woord (New) ‘Energy’ het stokpaardje van de vorige beleidsbepa-

lers, maar dat was het dus allesbehalve…

Een jonge ploeg aangevuld met enkele ervaren jongens zorgde er-

voor dat ze enthousiast speelden en er werd zowaar een periode-

titel binnengesleept! Zo werd de spelersbus vanuit het diepe Zuiden 
binnengehaald als koningen uit het Oosten, galmt het nachtelijk 

afgestoken vuurwerk nog na en voelden mannen van middelbare 

leeftijd zich weer tieners toen er eindelijk weer iets te vieren viel!
Na een mindere periode - wat ook niet onlogisch is voor een 

jonge ploeg - werden al snel weer de punten terugge-

wonnen die door de voetbalbond waren afgepakt 

vanwege het te laat inleveren van een sluitende 

begroting.

De hele soap rond de overname zal ik u 

voorlopig besparen, anders komt ADOratie 

in de problemen vanwege het papiertekort 

bij het drukwerk. Maar het voetbal is weer 

leuk om naar te kijken, de supporters zijn 

weer blij om naar het stadion te kunnen gaan. 

Ook naar uitwedstrijden werd het team gevolgd 

door een supportersgroep die het team steunt on-

danks alle regeltjes waar ze zich aan dienen te houden. 

En Hagenezen houden nou eenmaal niet zo van regeltjes… Respect 

dus voor deze groep die zich desondanks flink laat zien en horen 
bij de wedstrijden in Oss, Helmond, Almere et cetera… Deze groep 

was nog wat groter geweest als íedereen welkom zou zijn bij wed-

strijden van Den Haag, maar ondanks dat de slogan vanuit Zeist 

is ‘Ons voetbal is van iedereen!’, is helaas toch een gedeelte niet 
welkom.

En nét als de Haagse trein 

doordendert richting de 

boven ste regionen van de Keu-

ken Kampioen Divisie (kan er nog 

moeilijk aan wennen), werd er weer plotseling aan de 

noodrem getrokken.  

Een groep doorgesnoven hooligans, die bivakkeren rond het 

Binnenhof, laten de betaald voetbal-trein (en andere bedrijfstak-

ken) weer ontsporen, door publiek bij de wedstrijden te verbieden. 

Terwijl de afgelopen 1,5 jaar bij vieringen van kampioenschappen 

en massademonstraties in Europa is gebleken dat dit géén extra 

risico met zich meebrengt. 

Het - ook nog eens - aftredend parlement doet louter aan paniek-

voetbal zonder enig tactisch inzicht door het volk iets af te nemen 

waar zo veel mensen plezier van hebben… Op basis van mogelij-

ke modellen zonder goeie onderbouwing blijven ze maar een 

bal vooruit schoppen zonder daar de juiste richting aan te 

geven… 

Als een speler van Den Haag in het eerste kwar-

tier twee passes gaf die niet aankwamen, klonk 

het al massaal van de tribunes “dou-chen dou-

chen”, maar deze parlementclowns  (of moet 

ik zeggen goochelaars, want ze hebben 5,1 

miljard euro aan corona-uitgaven laten ver-

dwijnen) zijn tot mijn verbazing nog steeds 

in hun positie en het wordt tijd dat voor hún 

nu massaal het “dou-chen dou-chen” gaat 

klinken… Lekker kleedkamertje opzoeken en 

wegwezen! 

Desondanks hoop ik dat ook zonder de steun van de 

Haagse supporters de ploeg door blijft strijden en punten 

blijft pakken, met misschien een aanvullende Elia en/of Janmaat, 
die hopelijk net als Kishna een meerwaarde op het team kunnen 

hebben. Dat er weer snel publiek bij mag, er weer veel gevierd 

mag worden en wij daar mooie verslagen over mogen plaatsen. 

Den Haag foah evâh! 

 Hagenezen houden nou eenmaal niet zo van regeltjes
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In de eerste week van november dachten we: het is zover: ADO heeft een koper. Ondanks dat 
we niet wisten wat het ons zou gaan brengen, waren de meeste reacties op het digitale 
netwerk positief. Maar al snel was het zoals de maanden ervoor: weer onduidelijkheid.

(Is) de overname soap 
voorbij(?)

We leefden al maanden met signalen als ”we hebben een koper”, 

dan weer “we hebben geen koper”, vervolgens “er zijn meer be-

langstellenden” of daarnaast “er zijn geen belangstellenden”.  

Iedereen wees naar elkaar, als er weer een kink in de kabel ont-

stond. En zo ging het maar door. En in de tweede week van no-

vember - toen ik dit stuk schreef – was er nog steeds geen 100% 

duidelijkheid.

Wat is wel zeker? Dat er onder de ADO-fans veel creatieve suppor-
ters zijn. Binnen de kortste keren - internet explodeerde - kreeg ik 

de ene na de andere mooie, leuke en geestige afbeelding. Alle-

maal te maken met de overname. De ooievaar werd ingeruild voor 

de adelaar. We kregen meer sterren dan 020. De rood-wit-blauwe 

Amerikaanse vlag veranderde in een geel-groene. Kregen we op 

de tribune een adelaar in plaats van een ooievaar.

Creativiteit ten top, vaak ook terug te zien op de unieke sfeerspan-

doeken in het stadion. Daar zouden de onderhandelaars namens 

ADO en de kopers van de club wat van kunnen leren.

Deze ADOratie verschijnt rond Kerst. Nu hopen dat de koop dan 

‘écht helemaal rond’ is. En… dat we de winterstop ingaan met een 

plaats in de top vier van de Keuken Kampioen Divisie.

Mensen met een ADO-hart, ik wens jullie hele leuke feestdagen 

en een geweldig sportief 2022. Tot ziens, ook in het 

stadion.

Harry Vakkie D
 

●
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Awaydays, misschien wel de leukste wedstrijden van het seizoen. Rivaliteit tussen het 
thuisvak en het uitvak. Iedereen gaat mee, alle groepen bij elkaar. Garant voor een topsfeer. 
Heerlijk. 

AWAYDAYS =  
BESTDAYS

22
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Bijna alle clubs waar wij tegen spelen, vallen buiten de Randstad. 

Al gauw komen we op plekken waar ze niet normaal Nederlands 

kunnen praten. Plekken waar wij ze al gauw de stempel ‘boeren’ 

geven. Nou ja, geven wij die stempel aan ze, of doen ze dit zelf? 

Het blijft toch altijd spannend wanneer Den Haag op bezoek komt. 

Om die reden hebben wij nooit vrij vervoer. Alle uitwedstrijden 

hebben een zogeheten combi. Verplichtingen omdat ze bang zijn 

dat er iets gebeurt. Dit seizoen is er bij de autocombi een oude re-

gel weer terug in het leven geroepen: het omwisselen bij `t suppor-

tershome. Met regelmaat komt het dan ook voor dat we net aan, of 

net te laat aankomen. 

Eenmaal aangekomen, worden wij altijd vriendelijk ontvangen 

door een leger aan ME. Nog even snel een paar slokken bier achter-

over. In het uitvak schenken ze namelijk geen alcohol. Gastvrijheid 

is soms ver te zoeken… Of is het de lokale driehoek die dit tegen-

houdt? 

Onze vrienden van de VBE 

zullen daar vast een rol in 

spelen. Ze noteren alle ken-

tekens en zeggen je in het 

bijzijn van je maten gedag. 

Kenbaar maken; we kennen 

je en hebben je gezien. 

Maar goed, we zijn aangekomen in `t uitvak. De vlaggen worden 

opgehangen. Dit is nu ons terrein, Den Haag On Tour! Oogcontact 
met het thuisvak. Gescheiden door een plexiwand waarop je niet 

mag slaan. Luidkeels klinken de liedjes met OH OH DEN HAAG en het 

FC DEN HAAG eeeyoooh door het uitvak. De fanatieke groepen zijn 

- in tegenstelling tot in ons eigen stadion - bij elkaar. Alle fanatieke 

supporters die sfeer willen maken en willen zingen, die gaan mee. 

Natuurlijk mag het provoceren richting het thuisvak niet ontbreken 

wanneer we hebben gescoord. De hekken in! Een uitvak dat ont-
ploft na een doelpunt en de origineelste liedjes komen bovendrij-

ven. Minuut 75 breekt aan. Aftellen van 10 naar 0, het hele stadion 

heeft zijn blik op ons. Onze traditie, het Haags Kwartiertje! 

Na de wedstrijd worden we altijd vriendelijk de plaatselijke dorpjes 

uit begeleid. En weet je wat het mooiste is van zo’n hele dag? Dat 
zijn de borden richting Den Haag. Terug naar huis. AWAYDAYS are 

the BESTDAYS!
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De enige voorbereiding op dit interview was even op Wikipedia 

kijken. Daar staat dat Sjaak in 1976 geboren is in Den Haag. Lengte: 
180 cm, Positie: middenvelder. Hij begon als voetballer in 1995 bij 

SCC Scheveningen. Daarna speelde hij bij SBV Excelsior en in 2001 
bij ADO Den Haag. Na nog bij vijf clubs gevoetbald te hebben, be-

gon hij in 2012 aan het trainersvak. Dat was bij RSV Hoekpolder en 
in 2014 bij de reserves van Quick Boys. De jeugd van Sparta Rotter-
dam en SJC volgden. Sinds het seizoen 2019/2020 is Sjaak hoofd-

trainer van het vrouwenelftal van ADO Den Haag.

SJAAK, HEB JE HAAGSE HUMOR?
“Wat dacht je? Humor, dan denk ik gelijk terug aan het Zuiderpark. 
Altijd dollen met medespelers. Die Haagse humor gaat nooit weg. 

Maar ik benader mijn vak bloedserieus. Niet streng, maar duidelijk. 

En eerlijk. Iedereen moet weten wat ik bedoel, daar mag geen mis-

verstand over bestaan.”

ER IS EEN BOEK OVER JOU UITGEBRACHT. HOEZO?
“Het is een biografie. De titel is ‘Even serieus’. Voor mij hoefde dat 
niet zo. Mensen denken altijd dat ik het makkelijk heb. Kennelijk 

denken mensen dat omdat ik betaald voetbal heb gespeeld. Ik heb 

altijd moeten knokken. Ik ben een harde werker, dat zien mensen 

niet altijd. Mijn vader heeft ons gezin al vroeg verlaten. Mijn moe-

der overleed toen ik 16 jaar was. Ik heb toen voor mijn twee broer-

tjes gezorgd. Het was een keiharde leerschool en dat heeft me wel 

gevormd; ik ben er harder van geworden. Ik moest echt voor me-

zelf opkomen, want ik heb geen kruiwagen gehad. Ik ben trots op 

wat ik tot nu toe bereikt heb. Het had ook anders kunnen lopen...”

BEN JE AMBITIEUS?
“Jazeker! Mijn tijd gaat nog wel komen, daar ben ik niet bang voor. 
Dat zie je ook aan wat we hier gedaan hebben, met hulp van Hans 

Lammertink. Hij heeft ervoor gezorgd dat we hier op Irenepark 

kunnen trainen en dat is voor ons heel prettig. Dit geeft rust, voor 

iedereen.”

TRAIN JE DAN NIET IIEVER IN HET ZUIDERPARK?
“Wang wilde destijds dat er in het Zuiderpark een ‘ADO-city’ kwam. 

Om de hele BVO, de mannen en de vrouwen daarheen te 

krijgen. Dat is helaas niet gerealiseerd. Er is nu nog geen 

Op een regenachtige vrijdagmiddag in november tref ik Sjaak Polak in zijn kantoor op het Prinses Irenepark 
in Rijswijk. Om half vijf zou de training van de ADO Vrouwen beginnen. Als ik nou om drie uur kwam, had hij 
wel tijd voor een interview.

ruimte voor ons. Als er een ADO-city komt, dan zullen wij daar ook 

wel heen gaan.”

VOLG JE HET MANNENVOETBAL?
“Tuurlijk, als kijker en als trainer.” Op het bord legt Sjaak vervol-
gens uit hoe spelers staan en moeten bewegen. “Ik kan genieten 

van Sem Steijn als vrije man, die kan kilometers maken en de bal 
voorleggen.”

BENADER JE DE SPEELSTERS VAN ADO VROUWEN NET ZO-
ALS JE BIJ DE MANNEN ZOU DOEN?
“Ja. Ik ben dezelfde trainer als ik de mannen zou trainen: ik ben dui-

delijk. Voor mannen én vrouwen geldt dat een wedstrijd 94 minu-

ten lang is, en dan moet je aan staan. De benadering van vrouwen 

is wel anders dan bij mannen. Maar daar let ik niet op, dat wéet ik. 

Ik heb meer vriendinnen dan vrienden. Hoe dat komt, weet ik niet. 

Dat is zo gelopen. Mannen hebben meer haantjesgedrag. Doe maar 

gewoon, dan doe je gek genoeg. 

Als speler las ik trouwens nooit de krant. Daar moet je een olifan-

tenhuid voor hebben. Dat geldt overigens ook voor trainers. Je kan 

een mindere wedstrijd spelen, maar wel dienstbaar zijn geweest 

voor het team.”

RONDOM DE CLUB IS HET AL EEN TIJDJE ONRUSTIG. HEEFT 
DAT INVLOED OP JOU EN HET VROUWENTEAM?
“Nee, dat niet. Je hoopt wel dat er een keer een oplossing komt. 

Vanaf mijn jeugd tot nu toe is het altijd onrustig geweest. De afge-

lopen vier jaar is het extreem onrustig geweest. Meneer Wang had 

het beste voor met de club. Wat er nu gebeurt, de overnameperi-

kelen, laten we ons daar maar niet mee bezighouden. Het belang-

rijkste is de club. Die moet staan waar hij hoort te staan. En dat is 

structureel in het linker rijtje in de Eredivisie. 

Wij horen niet zoveel. En dat is misschien ook wel goed ook. Wij 

moeten ons bezighouden met het voetbal. We zijn ons nu aan het 

voorbereiden op Twente uit. Ook al heb ik daar als speler een fan-

tastische tijd gehad, nu willen we gewoon met de vrouwen win-

nen.”

KAN JE NU WEL VAN HET LEVEN GENIETEN? 
“Ja. Iedere dag.”

RA
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Sjaak Polak, oud-voetballer  
en trainer van ADO Vrouwen Voetbal is  94 minuten lang en dan moet je aan staan
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NOSTALGIE
Zittend in de bus op weg naar Almere, denk ik aan vroegere tijden. 

In de jaren zeventig ging ik als puber ook al mee met de uitwed-

strijden. Eerst met supportersbussen, maar later ook per trein. Je 

kon toen nog gewoon een kaartje kopen bij het stadion. Voor de 

busreizen kon je een kaartje kopen bij een sigarenmagazijn op de 

Soestdijksekade. De uitwedstrijden naar De Kuip met speciale sup-

porterstreinen staan ook nog in mijn geheugen gegrift. Maar de 

mooiste herinneringen zijn natuurlijk de uitwedstrijden naar Velje 

Boldclub, LENS en West Ham United (1975-1976). Ik hoop dat deze 
tijden weer kunnen herleven met de nieuwe eigenaar.

DIGITAAL
Inmiddels zijn we aanbeland in het volledig digitale tijdperk. Voor 

een uitwedstrijd moet je nu alles online tijdig regelen. Uiteraard 

moet je in het bezit zijn van een geldige seizoenkaart en eerst in-

loggen op de website van ADO Den Haag. Hierop bestel en betaal 

je dan de buscombikaart. Met de digitale code in je hand moet je je 

op de wedstrijddag tijdig melden bij het stadion. Zelfs zo vroeg dat 

je ook nog de spelersbus ziet staan!
 

Daarna volgt dan de instapprocedure. In deze rare tijden van de 

pandemie, uiteraard ook de QR-code laten zien, dan de code van 

je buscombikaartje en door de smalle tourniquet. Dan nog gefouil-

leerd worden, waarna je naar de bus kan gaan. De bussen van Van 

Heugten Tours zijn zeer comfortabel. 

AANKOMST
Na een uurtje rij-

den komen we dichter bij het stadion. Motor-

politie begeleidt onze stoet naar het uitvak. 

Volledig afgescheiden van de rest van het sta-

dion lopen de supporters naar het uitvak. Prak-

tisch 90 procent staanplaatsen. Meteen worden 

vlaggen opgehangen en liederen gezongen. 

Wat dat betreft is er in 50 jaar niet veel gewij-

zigd. Als 60-plusser kijk ik met een schuin oog 

naar mijn jeugd. De broodjes worst zijn niet al 

te best, net zoals de koffie. Maar het zonnetje 
schijnt op deze mooie novemberdag en vol goe-

de moed ben ik in afwachting van de wedstrijd.  

DE WEDSTRIJD
Zit je net goed en wel te kijken, komen we plots 

op achterstand. Dat is flink balen. Maar geluk-

kig: Sem Steijn, Thomas Verheydt en Vincente Besuijen (met een 
wereld goal) trekken alles recht. 

TERUGREIS
Blij met de drie punten nemen we weer plaats in de bus. Na een 

voorspoedige thuisreis arriveren we rond half vier ’s middags weer 

bij het Cars Jeans Stadion. Op naar de volgende thuiswedstrijd. Mijn 
complimenten ook nog voor de stewards van ADO Den Haag die de 

hele reis bij ons aanwezig waren. 

GRIJZE REIGÂH’S ON TOUR?
Hoewel we ons eerst weer gaan focussen op de thuiswedstrijden 

met de Grijze Reigâh’s, zal in de toekomst ook de mogelijkheid 

worden bekeken om een uitwedstrijd te organiseren. Gelet op de 

ervaringen met de uitwedstrijd tegen Almere City, zal dit echt heel 

anders georganiseerd moeten worden. Deze Grijze Reigâh’s - op 

vaak hoge leeftijd - dienen sowieso de beschikking te hebben over 

zitplaatsen. En zo zijn er nog wel een aantal dingen. Maar dat komt 

wel goed. ‘Wat in het vat zit, verzuurt niet’, zei mijn vader altijd. 

    

Op zondag 7 november 2021 ging de voorzitter van de Grijze Reigâh’s weer eens mee 
met een uitwedstrijd van ADO Den Haag. De reis ging naar Almere. Nuttig om te zien 
hoe de reis werd georganiseerd; ooit hopen we met onze Grijze Reigâh’s ook uitwed-
strijden te gaan bezoeken. Hierbij een verslag.

Een Grijze Reigâh Een Grijze Reigâh 
on tour… on tour… 

Leicester City -Leicester City -  
Legia WarschauLegia Warschau  
Op 25 november 2021 is er wederom een delegatie van FC Den Haag 
aanwezig geweest bij de Europa League wedstrijd Leicester City - Legia 
Warschau. De wedstrijd werd ondanks alle covid-maatregelen toch nog 
bijgewoond door 1200 Legia-fans.

●
 ●

●
 ●
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Nou hoor ik iedereen al denken waar dit intro van mijn schrèfgebrè 

op slaat (want het heeft toch niets te maken met ons kluppie?). Ik 
begrijp dat helemaal, maar aan het eind zal je het (hopelijk) ook 

wel begrijpen.

Het hele jaar door wel laten F.C. Den Haag-supporters zien dat zij on-

danks het ruwe randje ook gewoon een hart hebben. Daarmee doel 

ik niet op de liefde voor ‘de Klup’ maar op de vele acties die voor een 

goed doel of een persoon worden gehouden buiten het voetbal om. 

De lijst is lang, maar laat ik er een paar noemen die iedereen zeker 

wel kent: de knuffelacties, de acties voor stichtingen zoals Kika (Kin-

deren Kankervrij) en ALS (dodelijke zenuw-/spierziekte) maar ook de 
prachtige Haagse Harry-spandoeken vorig jaar als blijk van steun aan 

onder meer het zorgpersoneel vanwege de coronapandemie die tot 

op de dag van vandaag ons leven op zijn kop zet.

December is ook de maand dat de United Cheers in hun kerstpak-

jes op het veld de supporters vermaken met hun optreden en ook 

best vaak dat F.C. Den Haag moest spelen tegen onze ‘buren’ 010 

in De Kuip. Ruim 20 jaar geleden werd iets gestart door de Haagse 

supporters wat inmiddels een traditie is geworden. Voor de men-

sen die onder een steen hebben gelegen al die jaren zal ik hier een 

uitleg geven: In De Kuip is het vak voor de Hagenezen altijd propvol 

(aantallen verschillen door regeltjes door de jaren heen) maar al-

tijd overstemden zij de ruim 40.000 thuissupporters. De Hagenezen 

lieten zich niet alleen horen, maar fleurden ook het stadion 
op met de Haagse kleuren geel en groen die zij op, aan of 

om hadden: sjaals, mutsen, t-shirts en zelfs poncho’s. Deze 

werden mogelijk gemaakt door middel van onder de supporters 

ingezameld geld, de opbrengst van merchandise die door henzelf 

verkocht werd, sponsors en de club zelf.

Dit gezegd hebbend ga ik naar het nu en daar kan ik als de ruimte 

daarvoor zou zijn, een lang verhaal over schrijven, maar ik zal het 

beknopt houden:

Zoals wel bekend hebben wij nog steeds te maken met de maar 

voortdurende soap over ons kluppie waar geen scenarioschrijver 

tegenop kan. Met in de hoofdrollen de Chinese aandeelhouder UVS, 
Gemeente Den Haag, KNVB, bestuursleden en diverse partijen die 

de aandelen met of zonder het stadion en parkeerterreinen willen 

kopen. Inmiddels is het wel zover dat F.C. Den Haag dankzij de ge-

meente het seizoen kan uitspelen. En dankzij onze helden op het 

veld die de eerste periodetitel binnensleepten, staat ons ook nog 

een toetje te wachten, zodat er zeker nog een kans is om weer naar 

de Eredivisie te promoveren volgend jaar.

Dat is uiteraard een mooi vooruitzicht, maar daar hebben wij niks 

aan zolang de overnamesoap voortduurt natuurlijk. Laten wij maar 

hopen op een figuurlijk cadeau onder de kerstboom en dat de 
champagne met Oud 

en Nieuw net iets  

beter smaakt en dat 

wij ook weer allemaal 

in het stadion mogen 

komen om te kijken 

naar onze helden op 

het gras van het door 

ons zo geliefde klup-

pie!

Hoe het ook allemaal 

zal gaan verlopen: ik 

wens iedereen toch 

in ieder geval een Za-

lag Kegsfeis en un 

Geil en Groen 2022!

Greetz, Ed Slier

In de laatste maand van het jaar draaien vele Hagenezen het aparte knopje waarmee 
ze zijn geboren helemaal open - en dat is wereldwijd bekend. Niet altijd even positief 
weliswaar, maar dat zal de gemiddelde EKTE Hagenees aan zijn bout roesten uiteraard, 
want die weten wel beter.
Natuurlijk begrijpen zij dat de rest van de wereld niks snapt van Baume Râhze en dat er een 
fikkie op elke hoek van de straten in Den Haag is en er twee torenhoge vuurstapels op het 
strand van Duindorp en Scheveningen worden aangestoken tijdens de jaarwisseling. 

Hagenezen en december: Hagenezen en december: 
het blijft een gevalletje apart… het blijft een gevalletje apart… 

Sjaak Bral @Haags.nl Northside.nl

Mijn fascinatie voor vlaggen gaat terug naar begin jaren tachtig. 

Vooral als het Nationale elftal van Engeland speelde. Dan zag je 

alle firms vertegenwoordigd met de grote witte vlakken en de rode 

lijnen met de namen erop. Scunthorpe United, Wrexham, Stoke City 
enzovoort, enzovoort. Ik keek altijd naar de BBC: Match of the Day. 

Jimmy “de Kin” Hill.

De FA Cup: geweldig. The football chants, het zingen tijdens de wed-

strijd dus. Ik vergeet nooit meer een FA Cup Final waar een supporter 

omhoog werd gehesen via de zijkant van het stadion. Een gevaarlij-

ke stunt: “he made it”, lucky bastard. De beelden van de verschillen-

de vlaggen, die ook wel voor de hekken werden neergelegd. 

 

In het Zuiderpark telde ik in 1982 ten tijde van Nicky Morgan 32 

stuks aan het hekwerk. Van Haagse tot Hollandse tot zelfgemaakte 

vlaggen. Ik heb er zelf ooit drie gehad. ‘Playboy’ met de Engelse 

vlag eronder. Nederlandse met mijn naam, minivlag en een Haagse 

zelf laten maken met prijswinnend ‘Marco Den Haag’ en de mooiste 

natuurlijk: van de Haagse Aanhang. 

Toen begin jaren tachtig het vlagritueel op Midden-Noord gaande 

was, dacht ik, sh*t daar wil ik niet op. Ik was gelukkig vrij lang en 

ze hadden liever kleinere supporters om te jonassen.

Een aantal jaren later, in mei 1986, thuis tegen SC Cambuur: de eer-
ste mega vlag in Nederland. Wij waren met meer voetbalcultuur-

gerelateerde dingen de eersten, en nu dus ook. Het was 

een giga doek. Zeker als je de afmetingen van norma-

le hekvlaggen kent. 

De adrenaline die naar boven kwam, vergeet ik 

nooit meer. Zo’n kickuh ervaring. Ook trots speelde 

een hoofdrol: ‘let je op F-Sh*t, Vak S/SCF, Bunnik-

side en de rest van Nederland? Dit is XXXXXXXXXL. 

Kijk er maar even goed naar’. Wel jammer dat het SC Cambuur uit 
Leeuwarden was die op bezoek kwam. Liever A*A* of die andere 

twee. Maar die volgden later alsnog.

Het was zover: een deel van de staantribune werd vrijgehouden 

om de vlag neer te leggen. Een dik pak, moeilijk lang. De spelers 

kwamen het veld op, het sein werd gegeven. Kippenvel was die 

dag rijp voor het Guinness Book Of Records. De kick van het uitrollen 

en over de hoofden van The North Side trekken is zoiets als wereld-

kampioen worden. Totale euforie en massaal gezang en gelach. De 

uiteinden werden expres strakgetrokken. Het was zo’n mooi ge-

zicht. Als je er net boven stond, was het een gigantisch doek. Een 

soort voetbalflow: vuisten in de lucht, zingen, vloeken, wijzen naar 
de tegenpartij in het Awaydays-vak. 

Hier, pak aan: dit is Den Haag: F.C. DEN HAAG, MIDDEN-NOORD, THE 

NORTH SIDE!  Een voorsprong was geboren, op supportersfront.

HM66 

De grote vlag van De grote vlag van 
Midden-Noord Midden-Noord 
Een belangrijk onderdeel van de voetbalcultuur

Een voor-sprong was geboren

28
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Allereerst willen wij van de Roze Règâhs alle supporters van Onze Trots ADO Den Haag 
een voorspoedig en sportief, maar vooral gezond 2022 toewensen. Volgens ons kan 
2022 alleen maar mooier worden dan de hele periode 2018-2021 bij elkaar. Mogen wij 
als supporter met welke kleur of identiteit dan ook daar met z’n allen getuige van zijn, 
is onze wens.

Over mooie en minder Over mooie en minder 
mooie momentenmooie momenten

EEN TRAAN EN EEN LACH LIGGEN DICHT BIJ ELKAAR…
In de vorige ADOratie kon u lezen dat er naast de Roze Règâhs 

in Den Haag thans in Rotterdam bij Feyenoord de Roze Kame-

raden is opgericht. De ‘traan’ in deze gebeurtenis is het feit dat 

deze oprichting fantastisch ging tot en met de Coming Out in Café 

Boudewijn, doch erna er wat reacties waren die niet door de beugel 

konden. Gelukkig toonden de Roze Kameraden karakter en zijn zij 

nu geaccepteerd bij de overige Feyenoordsupporters. De ‘lach’ in dit 

artikel is dat we thans bezig zijn met de oprichting van een derde 

LHBTI+ supportersvereniging in Nederland.

EEN TRAAN EN EEN LACH LIGGEN DICHT BIJ ELKAAR…
Bij de wedstrijd ADO Den Haag - FC. Den Bosch (10 oktober jl., uit-

slag 3-2) was er weer een uniek voorval in de geschiedenis van het 

Betaald Voetbal in Nederland: een LHBTI+ supportersvereniging die 

haar eigen BVO sponsort! Dit resulteerde onder meer in tweemaal 
onze naam op de ledboard-verlichting achter de beide voetbaldoe-

len. Een memorabel hoogtepunt in de geschiedenis van zowel de 

Roze Règâhs als Onze Trots. Minder trots (daar is de ‘traan’ in dit 

stukje tekst) kunnen we met z’n allen zijn op die supporter(s) die 

onze regenboogvlag verwijderde voor Vak Q onder de smoes “Dat 

is confronterend naar de FC. Den Bosch-aanhangers toe”…  O wat 

lief naar die lieve Den Bosch-supporters toe, om ze vervolgens het 

beste met K. toe te wensen…

EEN TRAAN EN EEN LACH LIGGEN DICHT BIJ ELKAAR…
Ook in de vorige ADOratie hadden we het over onze brieven naar 

de KNVB en de UEFA naar aanleiding van de interland Nederland - 

Tsjechië in Boedapest (27 juni jl.).  Resultaat is dat we na het schrif-
telijk gedeelte thans in gesprek zijn met beide bonden.

EEN TRAAN EN EEN LACH LIGGEN DICHT BIJ ELKAAR…
Afgelopen oktober was weer een dieptepunt in de supporters-

geschiedenis van ADO Den Haag. Nadat ondergetekende eerder 

in de doodskisten van Aad Mansveld en ‘supporter van de eeuw’ 

Harm Huttinga mocht zien wat de ziekte kanker aanricht, waren we 

nu geconfronteerd met het overlijden van Dani Ebben (21 jaar). En 

vervolgens schreeuwen diezelfde supporters die Dani in het stadion 

een groots afscheid gaven “Kanker Den Bosch! Kanker Den Bosch!” 

tijdens de eerstvolgende wedstrijd in datzelfde stadion. Sorry hoor, 
maar hier kan ik met mijn verstand niet bij!

EEN TRAAN EN EEN LACH LIGGEN DICHT BIJ ELKAAR…
Zo zijn we weer in een nieuw jaar beland. Weer een jaar waarin 

ongetwijfeld vreugde en verdriet - de lach en de 

traan - dicht bij elkaar zullen zijn. Laten we voor 

nu even het verdriet van de afgelopen twee 

seizoenen vergeten en dit jaar gaan genieten 

van… (vult u zelf maar in).

Maron Pots

Supportersverenigingen en fansitesSupportersverenigingen en fansitesAdvertorialAdvertorial

Speciale aanbieding voor lezers van ADOratie!
Ben jij ook benieuwd of je ergens geld laat liggen? Laat dan een fiscale check doen bij Ridemi, het adviesbureau 
van Richard de Vries. Deze check én een persoonlijk adviesgesprek van een half uur kost voor lezers van ADO-
ratie slechts 95 euro (normale prijs: 295 euro). Particulieren leveren voor de check hun laatste twee aangiften 
inkomstenbelasting aan en ondernemers ook nog de laatste twee jaarrekeningen. Vanzelfsprekend wordt er 

vertrouwelijk met je informatie omgegaan.

●
 ●

Fiscaal advies moet voor Fiscaal advies moet voor 
iedereen beschikbaar zijniedereen beschikbaar zijn
Richard de Vries is al bijna 55 jaar supporter van ADO Den Haag. Als vierjarige zat hij al naast zijn vader in het 
Zuiderparkstadion. Hij heeft het geel-groene virus ook doorgegeven aan zijn dochter en zoon. De drie gene-
raties De Vries zijn op wedstrijddagen dan ook steevast te vinden op vak Q. Richard houdt zich ook bezig met 
supportersbelangen. Zo treedt hij op als adviseur voor supportersvereniging Haagsche Bluf. Hij wil niet alleen 
op voetbalgebied iets betekenen voor medesupporters, maar ook vanuit zijn eigen bedrijf, Ridemi.

WAAROM BEN JE ZO BEGAAN MET JE MEDESUPPORTERS?
“Ik vind het belangrijk dat we er voor elkaar zijn. Op de tribune 

ervaar ik een groot gevoel van saamhorigheid. Dat gevoel trek ik 

graag door naar mijn werk als financieel en fiscaal adviseur. Van-

daar dat ik 15 jaar geleden met Ridemi begonnen ben. 

Mensen denken vaak dat ik alleen maar cliënten heb met (veel) 
geld. Maar niets is minder waar. Ik kan én wil voor iedereen iets 

betekenen: van particulieren en kleine zelfstandigen tot grote be-

drijven. Fiscaal advies moet voor iedereen beschikbaar zijn.”

WAT KUN JIJ DAN 
BETEKENEN?
“Met een fiscale 
check kan ik bekij-

ken of mensen mis-

schien ergens geld 

laten liggen. Er zijn 

namelijk veel belas-

tingtechnische regels 

die niet heel bekend 

zijn, maar die wel in 

je voordeel kunnen 

werken. Vaak zijn die 

regelingen ook lastig 

te begrijpen voor ie-

mand die niet bekend 

is met finan ciële en 
fiscale taal. 

Bij belastingaangiften worden ook nog wel eens dingen over het 

hoofd gezien, waardoor  aftrekposten worden vergeten of bepaal-

de inkomsten in een verkeerde box worden opgegeven. Vaak is dat 

misgelopen geld met terugwerkende kracht nog wel terug te halen 

bij de belastingdienst, zelfs van jaren geleden!”

MAAR DAAR HEB JE TOCH BOEKHOUDERS VOOR?
“Dat klopt tot op zekere hoogte, maar een boekhouder is nou een-

maal geen fiscaal adviseur. Niet alle boekhouders zijn op de hoogte 
van de actuele fiscale voordelen en ‘trucs’. En ook zij zien wel eens 
iets over het hoofd. Een extra check door een fiscaal adviseur kan 
dus nooit kwaad.”

LEVERT ZO’N CHECK ALTIJD WAT OP?
“Garanties heb je natuurlijk nooit, maar de ervaring leert dat er 

meestal meer financieel voordeel uit zo’n check komt dan dat het 
kost. Ik adviseer iedereen dan ook om eens een fiscale check te 
laten doen!”

PRISMALAAN WEST 27 - 2665 PC BLEISWIJK 
079 8200170 - RICHARD@RIDEMI.NL
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Aadsjuh, voor altij
d 

in ons hart

Eerste zege van de 

ADO-vrouwen!!
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Post uit China

Van spandoeken tot

muurschilderingen

Yulok:

“Noem mij een Chinese draak 

met een geel groen hart”

OPLEIDEN OF 

KOPEN?!

Fan Support 15 jarig jubileum
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Thuis bij 

Kees en Karin Punt

Patchworkz

en het goede doel

Is het nou “groengeel” 

of “geelgroen”

WAT ZINGEN

WE?
JULI 2017
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Voor het schrijven of 

herschrijven van 

uw zakelijke teksten

Brochures, jaarverslagen, 

persberichten, websites 

en meer

WWW.DUBBEL-F.COM
06 137 66 299

Onze supporters webOnze supporters websites sites 
ADOFANS | www.ADOfans.nl 

Club achter de Duinen  |  www.clubachterdeduinen.nl

Harry's vakkie D  |  www.harrysvakkied.nl

ADOfanpage  |  www.adofanpage.nl

Fan Club Den Haag  |  www.fanclubdenhaag.nl

Fan Support Den Haag  |  Fansup Den Haag (Facebook)

Groen Geel Hart  |  www.groengeelhart.nl

SV Haagsche Bluf  | facebook.com/svhaagschebluf

North Side.nl  |  www.northside.nl

ADOfans Ado Den Haag (Ron MD Bakker Facebook) 

Yellow Green Army  |  www.yellowgreenarmy.eu

De Haagse Aanhang (Marco van Dalen Facebook) 

Roze Règâhs | www.facebook.com/RozeRegahs/

Ons ADO Den Haag (www.onsado.nl) 

# Powervrouwen ADO Den Haag Vrouwen

# ADO Den Haag

www.adofancommunity.nl

Geelgroen bloed | www.facebook.com/geelgroenbloed

De grijze reigahs || www.degrijzereigahs.nl

Fan Club Legia Den Haag | www.facebook.com/fanclublegiadenhaag
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ADO DEN HAAG 113 JAAR

ADO DEN HAAG, A
VELLINO EN JUVENTUS: 

VRIENDEN VOOR HET LEVEN!

GENIET VAN HET LEVEN

SCHILDERIJ MIDDEN NOORD

MAART 2018

Zuiderpark jaren 80
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JONGE MANTELZORGERS OP DE 

MIDDENSTIP

ADO DEN HAAG, AVELLINO EN JUVENTUS: 

VRIENDEN VOOR HET LEVEN!

GENIET VAN HET LEVEN

MIJN HART, MIJN CLUB

MIJN LEVEN!

MEI 2018
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Supportersverenigingen

Supportersverenigingen

 en fansites
 en fansites

HET BELANG VAN REANIMEREN

JOHN VAN ZWEDEN

EEN MAN MET VELE GEDAANTEN 

GOLDEN OLDIE HENK SPAANSJOHN VAN ZWEDEN

EEN MAN MET VELE GEDAANTEN 
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HET BELANG VAN REANIMEREN

HET OFFICIËLE MAGAZINE  VAN SUPPORTERSVERENIGING HAAGSCHE BLUF

HCF | www.thehaguecityfirm.nl

FCDH  || www.FCDH.nl

Haags Supporters Collectief  www.haagssupporterscollectief.nl



VAN DIGGELE DESIGN
- FROM SKETCH TO DESIGN -

VERZORGEN WIJ VANUIT HET WESTLAND:
-  CREATIEVE EN UNIEKE ONTWERPEN
-  HOGE KWALITEIT DRUKWERK
-  PERFECTE AFWERKING
EN KUNNEN WIJ OOK ZORGEN VOOR VERZENDING VAN HET EINDPRODUCT

VARENSTRAAT 7 | 2681GN MONSTER | 06 - 51 89 57 08

FIJNE KERST  EN EEN  
GELUKKIG 
2022!


